
九年级英语达标测试参考答案

第 I 卷（选择题 共 50 分）

一、单项选择（共10小题；每小题1分，满分10分

1-5CBABA 6-10ABACD
二、完形填空

【分析】短文主要讲述的是作者寄宿在别人家里，努力想融入却被拒绝，然后找了一个自己独处

的秘密藏身地的事。

【解答】（1）形容词辨析。A.强壮的，B.厚的，C.猛烈的，D.轻的，根据 that we all stayed indoors.

（我们都呆在家里）可知，雨下得很大。故选 C。

（2）形容词辨析。A.担心的，B.高兴的，C.害怕的，D.骄傲的，根据 I never liked long walks，

especially in winter.（我从不喜欢长距离散步，尤其是在冬天。）可知，我对呆在家里很高兴。故

选 B。

（3）形容词辨析。A.相同的，B.不同的，C.相似的，D.疲劳的，根据 They were taller and stronger

than me，and they were more loved.（他们比我高，比我壮，他们更受宠爱。）可知，我和他们不

同。故选 B。

（4）动词辨析。A.接受，B.成本，C.花费，D.支付，固定短语 spend doing sth 花费时间和金钱

做某事。故选 C。

（5）动词辨析。A.同意，B.拒绝，C.接受，D.离开，句意：我想加入家庭圈子，但我的姑姑里

德太太____。根据 but可知前后是转折关系，所以她拒绝了。故选 B。

（6）动词辨析。A.说，B.问，C.回应，D.谈话，根据前文"What does Bessie say I have done？" I asked.

（"贝茜说我做了什么？"我问。）可知，这里是说用这个方式问我是不礼貌的。故选 B。

（7）动词辨析。A.原形，B.现在分词，C.不定式，D.过去分词。祈使句以动词原形开头。故选

A。

（8）形容词辨析。A.令人愉快的，B.悲伤的，C.秘密的，D.隐藏的，句意：我爬到靠窗的座位

上，拉上窗帘，这样我就完全___了，可推知划线部分意为"隐藏"。故选 D。

（9）副词辨析。A.从不，B.有时，C.总是，D.通常，句意：﹣﹣﹣﹣看着窗外灰色的十一月的

下午，看到雨水倾泻在光秃秃的花园里。可推知划线部分意为"有时"。故选 B。

（10）动名词辨析。A.隐藏，B.享受，C.睡觉，D.想象力，根据上文有时看着窗外灰色的十一月

的下午，看到雨水倾泻在光秃秃的花园里。但是大部分时间我都在研究这本书，并且着迷地盯着
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那些图片。迷失在想象力的世界里，有一段时间忘记了自己悲伤、孤独的存在，很快乐。可知作

者沉迷在书和图片里，所以在想象力的世界里更合适。故选 D。

三、阅读

21-23DCB 24-27CBAD 28-31DCCB 32-35CADC

第 II 卷 （非选择题 共 50 分）

三，词汇运用（共 15 分）

（A）根据句意完成已给出首字母或汉语提示的单词，使补全后的句子意思通顺，语法正确。

1.(c)onversation2.(s)entence3.(p)roud4.(c)reative5.(w)ithout
6.novels7.Christmas8.punish 9.admire10.relatives
（B）用所给单词的适当形式填空。

11.traditions12.silence13.meaningful14.controlling15.Knowledge
四，语法填空（共 10 分）

14．（4分）I asked Candy how life was （1） different （difference） after she became famous.She

explained that there are many good things like （2） being （be） able to travel new people all the

time. "I didn't use（3） to be （be） popular in school，but now I get of attention everywhere I go."

However，too much attention can also be bad things. "I always have to worry about how I appear to

others.And I have to be very careful about what I say or do.And I don't have much private time

anymore. （4） Hanging （hang） out with friends is almost impossible for me now because there

are always guards around me."

Paper﹣cutting is a famous folk art with a long history in China.It（1） was used （use）during festivals

to decorate gates and windows.After hundreds of years'（2） development （develop），it has become

one of（3） the most popular （popular） ways of decoration.The main cutting tools are simple ﹣

paper and sis or a knife， （4） but clever and skilled paper cutting artists can make very beautiful

artworks.Chinese paper﹣cutting works have these features ﹣"Flower in flower， theme in theme."

This means smaller pictures and stories（5） hidden （hide） in the works.You will be amazed by

the wonderful designs when you look at their paper﹣cutting works（6） closely （close）.Through

Chinese paper﹣cutting，people express their best wishes.

五，阅读表达（共 10 分）

（1）What do you need to do before you start to do listening ？ （no more than 4 Words）

You need to relax.
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（2）Why do you have to listen carefully to the first sentence？（no more than 9 words）

Because it tells you much about the whole passage.

（3）Why should you think while listening？（no more than 9 words）

You may understand the passage better .

（4）将划线部分句子译成汉语。

很多时候，当你们继续听的时候，你们会发现它们的意思。

（5）给短文拟一个适当的英文标题。

How to listen.

六.书面表达

Hello，everyone.My is Hua very to your classmate.（点题）

I was shy when I was young but now I am very outgoing and I like to help my friends in need.I also

like studying very much.The harder I study，the better my grades will be.【高分句型一】（介绍自己

的性格）

My favourite festival is the Dragon Boat Festival.It's one of the most important traditional festivals in

China.On that day，we have a lot of activities.We eat a kind of special food ﹣ the rice dumplings.It's

also called zongzi which is made of many kinds of beans and rice. 【高分句型二】We can watch the

dragon boat races.They are always exciting.（介绍端午节）

What's more，I'm very interested in English.I always study English by reading my English textbook

aloud every day.When I have trouble studying English I learn from the mistakes.（介绍英语学习方法）

My favorite sport is playing basketball because I think it's interesting.（喜欢的运动）

Do you to friends me you!
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